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INLEIDING 

Afgelopen jaren zijn voor de ASD Bunnik roerige jaren geweest mede door de vele 
wisselingen, zowel binnen de ASD (leden, voorzitters) als in de contacten met de 
gemeente (o.a. ambtenaren) wat het werken lastig maakte.   
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Leden 

Met te weinig leden hebben we ons bezig moeten houden met de verschillende 
onderdelen van het sociaal domein,  niet alleen lokaal maar ook regionaal.   

Verschillende leden waren aan het eind van hun tweede termijn. Inmiddels is de termijn 
verlengd van 3 jaar naar 4 jaar.  

Er zijn verschillende aspirant-leden op bezoek geweest. Een deel daarvan is na de eerste 
kennismaking lid geworden. Inmiddels neemt het aantal leden dus langzaam weer toe, 
met recent een nieuw lid en twee bezoekers. 

Ook in de functie van voorzitter van de ASD zijn veel wisselingen geweest.  Onze 
aandacht is nu speciaal gericht op het invullen van die functie. 
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UITGEBRACHTE ADVIEZEN 2024 

Regionaal:  

Veel beleidsplannen waar advies over wordt gevraagd zijn plannen die betrekking 
hebben op de ZOU-regio. Sinds enige jaren vergaderen wij regelmatig met de andere 
ASD’s.  In eerste instantie had dat vooral een praktische reden: i.p.v. vijf keer hetzelfde 
stuk lezen , beoordelen en vijf adviezen te geven over regionale beleidsplannen geeft 
elke ASD uit de ZOU-regio  input voor een grotendeels gezamenlijk advies.  
Die samenwerking wordt als een zinvolle uitbreiding ervaren, niet alleen omdat er zo 
meer expertise en kennis aanwezig is, maar ook om inzicht te krijgen in de 
mogelijkheden, problemen en oplossingen van de omliggende gemeentes. 

Met name het begrip Participatie en de manier waarop die kan worden ingevuld is 
regelmatig onderwerp van gesprek.  
 
Het initiatief van ASD  De Bilt om een jaarlijks symposium te organiseren over een 
actueel onderwerp waar zowel ASD-leden, ambtenaren en raadsleden van de 
gemeenten uit de regio welkom zijn,  verdient navolging. Het zorgt voor overleg en 
gesprekken vanuit verschillende perspectieven.  
 
Omdat de gemeenten ook verschillend zijn m.n. qua uitvoering, voegt elke ASD eigen 
opmerkingen toe die betrekking hebben op de eigen situatie en de eigen mogelijkheden 
van de gemeente. Ook omdat elke ASD een adviesraad is voor het eigen college. Over de 
volgende 2 onderwerpen zijn in 2024 adviezen gegeven: 
 

• Advies inkoopkoers jeugd en WMO 
• Advies concept Innovatieagenda Werk en Inkomen  

 

Lokaal: 

Over de volgende onderwerpen zijn adviezen gegeven: 

1. Een nieuwe verordening van de ASD:  
In 2024 is op verzoek van de ASD de Verordening opnieuw vormgegeven waarin de 
opdracht en de werkwijze van de ASD concreter zijn geformuleerd.   Dat heeft een 
positieve invloed zowel op de samenwerking met de gemeente als op de 
werkwijze binnen de adviesraad zelf. Nieuwe leden krijgen via mail de verordening 
toegestuurd die duidelijk maakt wat doel en opdracht zijn van de ASD. 
Inmiddels staat de verordening ook op de website van de gemeente. 

2. Advies over het herplaatsen van de twee kunstwerken 
3. Advies over het declaratiefonds, met nadruk op een flyer in begrijpelijke taal.  

De manier waarop gereageerd wordt op de adviezen en de terugkoppeling naar de ASD  
is nog een punt van aandacht.  
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COMMUNICATIE 

• Overleg met de contact-ambtenaar Madeleine Borst-Kool.  
 
•  Wethouder Julie d’Hondt:  Bestuurlijk overleg en bijwonen van vergaderingen. 

 
• Het contact met (beleids-)ambtenaren en het CvE was niet altijd makkelijk tot 

stand te brengen. Dat maakte het geven van adviezen en het meedenken over de 
uitvoering van beleid soms lastig. 

  
• Inmiddels wordt de communicatie met ‘de gemeente’ en het contact met 

ambtenaren over plannen en beleid steeds vaker ingevuld in de maandelijkse 
vergaderingen van de adviesraad als de betreffende ambtenaar op ons verzoek 
een onderwerp of beleidsonderwerp of een concept-beleidsstuk waar advies 
over is gevraagd komt toelichten.  

 
• Kennismakingsbijeenkomst met ambtenaren van het sociaal Domeinen en twee 

leden van de ASD verdient een regelmatig vervolg omdat functies ‘een gezicht’ 
kregen.  

 
• Ook gesprekken in de ASD-vergaderingen met de betrokken ambtenaren over een 

specifiek onderwerp waar geen direct advies over wordt gevraagd, zoals passend 
onderwijs, mantelzorg of wonen in een nieuwe wijk geven wederzijds veel 
praktisch inzicht en dragen zo bij aan een betere communicatie en informatie-
uitwisseling en zodoende aan een beter functioneren van de ASD zoals: 
 

o Bijeenkomst met Freek Kuijpers beleidsadviseur en 
mantelzorgondersteuner Manja Bakker die mantelzorg vanuit beleid en 
praktijk toe konden lichten. 

o Bijeenkomst over passend onderwijs met Merel van de Water, 
beleidsadviseur en leerplichtambtenaar Esmee van Voorn. 
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PERSPECTIEF VAN DE INWONER 

Kennis over de gemeente vanuit het perspectief van de inwoners  (de mogelijke 
gebruikers van het Sociaal Domein)  is  belangrijk voor een goed advies. 

De ASD-leden kennen de gemeente uit eigen ervaring als inwoner,  vaak ook als 
vrijwilliger in diverse functies en soms als gebruiker van dat sociaal domein.  
We proberen als ASD beter zichtbaar te worden voor inwoners die belangstelling hebben 
voor het sociaal domein.  

Daarnaast proberen we als ASD onze kennis te verbreden : 

• Door mensen uit te nodigen,  bv van de voedselbank. 
• Door samenwerking met BunnikSamen, o.a. in verschillende focusgroepen. 
• Als leden van klankbordgroepen zoals de fietsroute en mobiliteitsvisie. 
• Door het bijwonen van raadsvergaderingen. 
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HOE ZIET 2025 ERUIT ? 

• Een gevraagd advies over de Verordening jeugd, kon dankzij een andere werkwijze 
in korte tijd tot stand gebracht worden.  

• De ingezette weg naar betere communicatie en het delen van informatie begint 
vruchten af te werpen.   

• Uitbreiding  van de ASD zowel met een nieuwe voorzitter als met nieuwe leden 
met eigen expertise is voor ons een prioriteit.  

• Communicatie naar ‘buiten’ o.a. via de website wordt nader onderzocht. 
• De domeingroepen worden verder uitgewerkt en ingevuld a.d.h.v. het sociaal 

domeinplan 2025. 
• Meer aandacht voor deskundigheidsbevordering van de leden van de ASD via de 

Koepel, zeker voor nieuwe leden. 

Mede dankzij de regelmatige aanwezigheid van het afdelingshoofd Sociaal Domein, 
Mischa van Baaijen, krijgt de communicatie meer vorm en inhoud.   

We hopen in 2025 op deze manier verder te gaan. 

 

 


